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Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 18. juni 2024 kl. 17.00 – 19.30 
Sted: Marslev Skole & Børnehus 
 
Afbud: Maria, Kim, Sille, Natasja, Peter Slifsgaard, 
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00-
17.05 

1.  Godkendelse af referat og dagsorden. 
Godkendt. 
 

17.05-
17.30 
 

2.  Status på Nymarken Skole og Børnehus  
• Elevrådet 

Tilbagemelding i forhold til evt. 
løbsarrangement. 
Torben og Natasja har holdt et møde og 
løbeklubben er blevet kontaktet i forhold til om 
de ville/kunne arrangere et løb.  
Løbeklubben vil gerne fungere som 
sparringspart.  
Der var tanker om, at det skulle koste 25 kr for  
børn og 50 kr for voksne. at deltage. Midlerne 
skulle gå til ekstra tilskud til elevaktiviteter 
besluttet af elevråd efter samråd med 
ledelsen. 
Afvikling kunne være torsdag i uge 38. 
Der arbejdes videre med idéen. 
Planlægningsgruppen for uge 38 arbejder 
videre med idéen og beslutter om løbet kan 
”bygges” ind i blokugen i uge 38. 
Kommunikation til hjemmet om løb kommer 
fra elevråd. 
Tilbagemelding fra  trivselsmøde i 
overbygningen 
Den 30/5 blev det første trivseslmøde holdt. 
Det var en succes og lokalrådet fik rigtig 
mange gode idéer og elevkontaktpersoner 
med tilbage. 

 

• Ledelsen 
Ansættelse af lærer og pædagog  
Charlotte deltager fra bestyrelsen 
Skoleårets planlægning status 
Kort orientering fra ledelsen. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/4 Fælles planlægningsmøde med foreninger om 
uge 38 
Der blev holdt et fælles planlægningsmøde 
torsdag den 13/6, hvor lokale foreninger og 
lærerpersonale fra planlægningsgruppen 
mødtes. Formålet var at få skabt en fælles 
struktur omkring blokugen, som afvikles i 
samarbejde med de lokale idrætsforeninger. 
Mødet var faciliteret af  ”Generation Sunde 
Børn”. Repræsentant fra DGI deltog også. 

 

• SFO 
Arbejdsdag tilbagemelding 
Super god opbakning. 
Formålet med arbejdsdagen var dels at få 
ordnet nogle praktiske ting ude og inde dels at 
styrke forældrefællesskabet.  
Personalet havde inden afvikling organiseteret 
forskellige ”arbejdsstationer” – alligevel 
manglede enkelte ihærdige forældre 

arbejdsopgaver😊 
 

• Forældre 
 

• Bestyrelsen 
Velkommen til 2 nye medlemmer 
Maja og Johannes. 

 

• Kommunen 
Invitation til dialogmøde den 13/8 

 
 

 3.  Skoleudvikling i det kommende skoleår. 
Ledelsen orienterer om udviklingsprojekter i det 
kommende skoleår: 

• Fremtidens Skole 

• TOPH-Skolebørn 

• Generation Sunde Børn 

• Bæredygtig madproduktion 

• Etc. 
 
Flemming vedlægger skoleplanen for skoleåret 24/25 
referat fra dette møde. Heri er alle 
udviklingsinitiativer beskrevet.  



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4 18.00-
18.15 

4.  Bestyrelsesarbejdet i det kommende skoleår 

• Kalender  
Mødekalender blev godkendt. 

• Klassekontakt 
Tina laver årsberetning som et talepapir, som 
tages med ud på møderne 
Tina: 7. 8. og 9. kl. Årgangene holder fælles 
møde. 
Johannes: 0 kl.  
Kim: 1.kl.  
Charlotte 2. kl. og 3. kl.  
Maja: 4. kl.  
Sille: 5. kl.  
Maria 6. kl.  
 
 

• Genbesøg af årshjul 
Der blev orienteret om, at bestyrelsens 
arbejde også tilrettelægges i forhold til et 
årshjul. Vedlægges som bilag. 
 

• Evt. beslutning om hvilke(t) princip der skal på 
første dagsorden efter sommerferien. 
Det første princip, der skal arbejdes med er 
”Gensidige forventninger skole/hjem imellem” 
Princippet skal være kort og forståeligt.  
I forbindelse med næste dagsorden sendes et 
udkast ud, som der kan arbejdes videre med 
på augustmødet. 

 

18.15-
18.30 

5.  Børnehave 
Peter Slifsgaard orienterer 
Der var afbud fra Peter.  
Charlotte fortalte, at der på det sidste 
forældrerådsmøde blev arbejdet med principper i 
børnehaven. En medarbejder har sagt op, og der skal 
ansættes en ny pædagogmedhjælper. 

18.30-
19.30 

6.  Fælles mødedel 
1) Interview TOPH-Skolebørn (30 min) 

Interviewet blev gennemført. 
 

2) Forberedelse af dialogmøde den 13/8 (15 min) 
Fra invitation: 
”Dialogmøde 1 er et individuelt møde med udvalget og 

den enkelte bestyrelse, hvor bestyrelsen bestemmer 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side4/4 dagsordenen. Dog er Fremtidens skole et fast punkt. 

Mødet holdes d. 13. august i Byrådssalen i Kerteminde 

og starter kl. 17.00. Hvert dialogmøde varer 30 

minutter. Mellem hvert dialogmøde med en 

skolebestyrelse skal udvalget have en pause på 15 

min” 

De 2 bestyrelser blev enige om nedenstående 3 temaer 

1) Fremtidens Skole (mobilitet, distrikskolen for alle) 

2) Udvikling af Marslev (bosætning/kapacitet). 

3) Den reviderede Styrelsesvedtægt (Landsbyordning) 

Tina og Peter laver et lille oplæg, der rundsendes. 

Deltagelse: Tina og Peter og dem der har mulighed. 

Mødet foregår i 17.45-18.15 Byrådssalen Kerteminde 

Rådhus. 

 
3) Orientering om dialog med forvaltning om 

styrelsesvedtægt. (15 min) 
Der ønskes på et kommende møde en gennemgang af 
den reviderede styrelsesvedtægt (besluttet på 
udvalgsmøde i juni), hvor bestyrelsen kan få svar på 
forskellige spørgsmål, der vedrører organisering og 
beslutningskompetence i forbindelse med evt. 
spørgsmål, der går på tværs.  
 

19.30 7.  Slut 
 

 8.  Kommende punkter 
 
Bestyrelsesmøder (fremmøde, flere medlemmer)  
 
Principper på skolen 
Skolebestyrelsen ønsker at revidere eksisterende 
principper. ”Gensidige forventninger skole/hjem 
imellem”. 
 
 
 

 
 
 


